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JAARVERSLAG 2018. 
 
Ook in het afgelopen jaar 201 hebben we als dorpsraad ons ingezet om de belangen van de inwoners 
van Burgerbrug en de buurtschappen Burgervlotbrug en Zijpersluis zo goed mogelijk te behartigen. 
Hierbij is een goede samenwerking en afstemming met de gemeentelijke diensten van groot belang. 
In 2018 is dat goed verlopen waarbij opgemerkt dat er weinig complexe zaken aan de orde zijn 
geweest.  
 
In ons dorp is er sprake van een goede sociale samenhang. Er is een actief verenigingsleven en de 
school is ook hierin een belangrijke factor.  
De Oldskoel organiseert regelmatig  verschillende activiteiten en De Herboren Toren heeft dit jaar 
een prima cultureel programma weten samen te stellen. De carnavalsvereniging, de ijsclub, 
toneelvereniging, harddraverijvereniging en nog een aantal kleine verenigingen organiseren 
regelmatig activiteiten. Waar mogelijk steunen we als dorpsraad deze activiteiten door mankracht 
en/of aandacht in de Brugpraat en op de website. 
 
Samenstelling dorpsraad 
Ondanks de goede samenhang van ons dorp valt het niet mee om nieuwe leden voor de dorpsraad te 
vinden. Dit geldt overigens voor meerdere verenigingen. Bestuursfuncties zijn over het algemeen 
moeilijk in te vullen. De voorzitter heeft aangegeven dat dit het laatste jaar is van haar 
voorzitterschap  en dat dit het komende jaar dus moet worden overgedragen. Binnen de huidige 
leden is er niet iemand die deze functie op zich wil nemen. De dorpsraad is daarom op zoek naar een 
lid die het voorzitterschap op zich wil nemen.  Tevens is er altijd plek voor meer nieuwe leden. Het 
zou fijn zijn als er leden bij willen komen wonend op het  Zwanenplein, Bollplein of het de nieuwe 
wijk Welgelegen.  Maar mensen die daar niet wonen en toch graag plaats willen nemen in het 
bestuur van de Dorpsraad zijn natuurlijk ook van harte welkom. 
 
Vergaderingen 
In het jaarlijkse vergaderschema werden zes vergaderingen gepland plus een jaarvergadering voor 
alle inwoners van Burgerbrug en omgeving. We vergaderen in de Herboren Toren waar we op 26 
november ook de jaarvergadering organiseren. Op deze jaarvergadering zal woonbehoefte in 
Burgerbrug en het verkeer centraal staan. Hiervoor is er iemand van de wooncompagnie uitgenodigd 
en Rolf Klant. Hij is zal spreken namens de club  “Campagne Veiligheid en bewustwording Landbouw- 
en Transportverkeer”. 
 
Brugpraat 
Het dorpsblad wordt vier maal per jaar uitgebracht. Het abonnementen systeem voldoet prima en e 
het blad voorziet in zijn behoefte want de animo voor een betaald dorpsblad is best heel groot. Meer 
dan de helft van de inwoners ontvangen nu het blad. Op deze manier kan het blad blijven bestaan en 
worden de gemaakte kosten gedekt. De redactie van Brugpraat is echter op zoek naar nieuwe 
redactieleden omdat Helga heeft aangegeven dat het haar laatste jaar zal zijn in de redactie.  
 
Belangrijke onderwerpen 
Werkbezoek PS-commissie Mobiliteit en financiën: 
Op 15 januari  heeft dit werkbezoek plaatsgevonden. De start was vanaf NS station Schagen en ging 
langs alle drie de vlotbruggen in de gemeente Schagen.  Vervolgens via Schoorldam werd de route 
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gereden die vrachtverkeer moet volgen om in Burgerbrug aan te komen (dus via Warmenhuizen/ 
Tuitjenhorn en Westfriesedijk). Wethouder Jelle Beemsterboer gaf in de bus en bij de vlotbruggen 
uitleg over de huidige situatie. De PS leden waren onder de indruk van de knelpunten die deze 
bruggen met zich meebrengen. De bijeenkomst bij Café Halfweg was goed bezocht door burgers en 
er werd aan de leden een petitie aangeboden voor het aanleggen van een vaste oeververbinding. 
Ook was ruimte voor tegenstanders van de vaste oeververbinding, om hun argumenten uit te leggen 
aan de PS leden. 
 
Sponsoring Rabobank 
Ieder jaar organiseerde de Rabobank de “Fiets sponsortocht”voor verenigingen en stichtingen. Bij 
deelname ontving iedere deelnemer hiervoor een bedrag voor zijn of haar vereniging. Dit jaar is deze 
actie kom te vervallen en organiseerde zij de “Clubkas Campagne”. Ook de Dorpsraad deed hieraan 
mee. Zo hebben wij hiervoor ook een bedrag ontvangen van de Rabobank. 
 
Glasvezel: 
De gemeente Schagen wenst nog steeds dat er glasvezel wordt aangelegd in de gemeente. Het aantal 
aanmeldingen zijn vooral in de dorpskernen te laag. Burgerbrug voldoet wel aan het gestelde doel, 
maar het blijkt niet voldoende. De aanbieding van E-fiber en Trined zijn komen te vervallen. De 
gemeente is nu in overleg om mogelijk gedeeltes van de gemeente te voorzien van glasvezel met 
andere aanbieders. Hierover is bij de Dorpsraad nog niet veel duidelijkheid. 
 
Woningbouw: 
Op één van de twee kavels van de gemeente bij de school staat inmiddels een huis en is bewoont. 
Beide kavels van familie van Schie aan de Grote Sloot zijn verkocht en op 1 kavel staat inmiddels ook 
bijna een huis. Op het plan “Welgelegen wordt ook inmiddels druk gebouwd. Bijna alle kavels zijn 
verkocht. 
 

Op 26 september heeft er een overleg plaats gevonden tussen de Dorpsraad en de 
Wooncompagnie met als thema “starterwoningen” speciaal voor jongeren.  
 We hebben met hen afgesproken om een twee sporen beleid te volgen: Wooncompagnie gaat in 
overleg met de gemeente Schagen kijken wat mogelijkheden en behoeften zijn in kleine kernen.  
De Dorpsraad gaat via een enquête in de Brugpraat, op Nextdoor en de website inventariseren wat 
de exacte behoefte aan (starters)woningen in Burgerbrug is. 
 
Verkeer: 
Op 31 januari heeft er een overleg plaatsgevonden in de Oldskoel met dorpsraad, werkgroep verkeer 
en de gemeente. Dit was een teleurstellende bijeenkomst waarbij de gemeente weinig had gedaan 
met de ingediende plannen van de werkgroep verkeer. Aanpassingen van wegen kunnen niet snel 
worden gedaan omdat hiervoor vaak ook medewerking wordt gevraagd van het waterschap en de 
kosten moeten eerst worden opgenomen in de begrotingen van de gemeente. 
Toch heeft is er deze zomer aan de Grote Sloot ten noordoosten van de brug een aanpassing 
plaatsgevonden. Het asfalt is vernieuwd en ook de onderliggende fundering. Tevens zijn er twee 
versmallingen in de weg aangebracht. Op deze manier rijden de auto’s niet meer vlak langs de 
voorgevel van de bebouwing en was er de gedachte dat het remmend zou werken. Uit gedane 
snelheidsmetingen is echter naar voren gekomen dat er nauwelijks langzamer wordt gereden. 
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Vlotbrug: 
In april is dan eindelijk de vlotbrug weer in gebruik. De schade vergoeding waarop een beroep kon 
worden gedaan vanwege vele kilometers omrijden zijn door de provincie niet gehonoreerd. 
Dorpsraad heeft hierover contact proberen te zoeken met gedeputeerde mevrouw Post voor uitleg 
maar hierop is niet ingegaan. 
 
Er is door de gemeente een nieuw onderzoek ingesteld naar de haalbaarheid van een nieuwe vaste 
oever verbinding. Vorig jaar is hier ook al onderzoek naar gedaan in opdracht van de Provincie. Het 
onderzoek gedaan door Royal Has Koning gaf een negatief advies. De gemeente is echter van mening 
dat er in dat onderzoek niet juist is gerekend met diverse vervoersbewegingen. De uitkomst van het 
onderzoek door gemeente geeft een positieve uitkomst. De gemeente is nu bezig om de vaste 
oeververbinding wederom op de agenda van de provincie te krijgen. 
 
Oldskoel: 
De Oldskoel bestaat nu bijna twee jaar en er worden regelmatig  verschillende activiteiten, zoals 
yogalessen, voorstellingen, concerten, markten en de Tafel van 9 georganiseerd. Tevens is er elke 
vrijdag een open koffietafel met huisgemaakte taart. In de zomer kunnen mensen tegen een 
vrijwillige bijdrage bloemen plukken uit de pluktuin. 
 
Veldbezoek gemeente Schagen: 
Deze heeft dit jaar niet plaats gevonden. De gemeente is intern aan het reorganiseren en het is nog 
niet duidelijk wie dit veldbezoek in de toekomst gaat uitvoeren. 
Er is inmiddels wel een gebiedscoördinator aangesteld per dorp. Voor Burgerbrug is dit de heer 
Guido Schipper. Hij zal zich de eerst komende vergadering in 2019 komen voorstellen aan de 
dorpsraadleden. 
 
Campagne Veiligheid en Bewustwording Landbouw en Transport verkeer 
Deze campagne gaat in 2019 van start en wordt gesteund door o.a. Gemeente Schagen, 
Fietsersbond, Transportbedrijven , Loonbedrijven, Groothandel, Cumela, OFS, en  LTO HLS. 
Initiatiefnemer van dit project is Rolf Klant. Wij als dorpsraad zijn hierbij ook betrokken en zullen er 
voor zorgen dat alle collega dorpsraden binnen de gemeente Schagen hiervan ook op de hoogte 
worden gehouden.  

Jaarvergadering 26-11-2018 
Deze vergadering was goed bezocht. Gasten op deze avond waren twee medewerkers van de 
Wooncompagnie en Martijn van de  Berg voorzitter van LTO afd. HLS. 
De wooncompagnie deed uitleg over de woningbehoefte in en rond Burgerbrug en gaven uitleg over 
de inschrijving bij de Wooncompagnie. 
Marijn van den Berg kwam uitleg geven over de campagne Veiligheid en Bewustwording Landbouw 
en Transport verkeer. Deze campagne gaat in 2019 van start. Doelstelling van deze campagne is 
bewustwording en besef, respect en begrip, veiligheid en uitstraling en imago. Dit geldt voor zowel 
de agrariër als de burger.  
Het was een geslaagde jaarvergadering. 
 
Burgerbrug, 
Januari 2019 
 


